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Kort verslag van het gesprek van informateur J. van Loon met de SP op 3 april 2018 

 

 

Aanwezig: J. van Loon  informateur 

 R. van Moorselaar  SP 

 C. van Erp  SP 

 J. Raaimakers  SP 

J. van den Oever  griffier 

  

 

1. Opening  

De heer Van Loon heet de vertegenwoordigers van de SP welkom. 

 

2. Verkiezingsuitslag   

De SP had op stabilisatie van de zetelwinst in 2014 gerekend. Men vindt het jammer de 

vierde zetel op drie stemmen te hebben gemist. Van de andere kant: op veel plaatsen in het 

land is de SP fors achteruit gegaan, in die zin is circa 100 stemmen minder dan in 2014 (op 

een totaal van bijna 2000 stemmen) niet slecht.   

 

3. Coalitievorming 

- De SP opteert voor een coalitie van drie partijen: CDA, Lokaal en SP. Dat is een 

voortzetting van de huidige coalitie minus D66. Deze coalitie kan rekenen op een 

stabiele meerderheid van 14 zetels. De SP kijkt terug op vier goede jaren en ziet nog 

volop uitdagingen voor de toekomst. Men heeft het vertrouwen in het CDA en Lokaal en 

wil graag met die partijen verder werken op basis van de loyaliteit en betrouwbaarheid 

in de afgelopen vier jaren. 

- De heer Van Loon merkt op dat wethouder Van Moorselaar in de verkiezingsdebatten 

kritisch was naar de coalitie waar de SP zelf deel van uit maakte. De heer Van 

Moorselaar zegt dat hij zich in die debatten opstelde als partijleider en niet als 

wethouder.   

- De SP vindt dat men eerder dan D66 in aanmerking komt voor een plaats in de coalitie. 

De partij is groter, heeft bij de verkiezingen minder verloren en zich in de voorbije 

raadsperiode loyaler naar het college opgesteld dan D66. 

- De SP sluit geen enkele partij op voorhand uit, maar een andere coalitie  (met alleen 

CDA of alleen Lokaal daarin) ziet de SP niet als reëel. Mocht dat onverhoopt toch aan 

de orde komen, dan blijft de SP wel bereid het gesprek aan te gaan. 

- De SP is voorstander van maximaal 3,0 fte wethouders en wil zelf een wethouder 

leveren. Deelname aan de coalitie zonder een wethouder te leveren is niet 

bespreekbaar.  

 

4. Kernpunten 

Beleidsmatige prioriteiten van de SP 

1. Zelfstandig blijven als gemeente (geen herindeling of fusie met Uden/Landerd).  

2. Meer samenhang in het sociaal domein (één loket-gedachte). 

3. WMO op enkele belangrijke punten verbeteren en bijstellen.  

4. Problematiek vrijkomende bedrijfsgebouwen in buitengebied aanpakken (VAB-beleid). 

Hier wordt ook de sociale kant bedoeld.  

5. Sociale/betaalbare woningbouw (huur en koop), arbeidsmigranten (nu gedogen). 
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Keuze bij nieuw voor oud beleid 

De SP wil de sociale woningbouw voorop stellen in het nieuwe woningbouwprogramma en 

in prestatieafspraken met de corporaties.  

 
Grootste uitdagingen voor Bernheze 

Dat zijn in de ogen van de SP: 

- De samenhang in het sociaal domein 

- Het verbeteren van de WMO 

- Sociale/goedkope woningbouw in de huur- en koopsector 

- Armoedebestrijding in combinatie met een programma laaggeletterdheid 

- Schadebeheersing bedrijventerrein Heesch West 

 

5. Breekpunten 

Voor de SP zijn er geen beleidsmatige/inhoudelijke breekpunten bij de 

coalitieonderhandelingen. Men wil over alle onderwerpen in gesprek gaan met de partners.   

 

6. Discussie en besluitvorming raad 

De SP is het niet eens met de analyse in de pers en de kritiek van sommige partijen dat er 

in de raad onvoldoende discussie is geweest. Als voorbeelden noemt men het AZC, Aa-dal, 

hondenpension De Beugt, de TOV’s, nieuwbouw De Erven, Plein 1969, herinrichting 

Hoofdstraat te Heeswijk-Dinther en het speelveldje Vorstenbosch. Over deze onderwerpen 

is uitgebreid gedebatteerd, waarbij ook de coalitiepartijen zich hebben geroerd en het 

college hebben aangesproken. De SP vindt dat de oppositie vaak weinig creatief oppositie 

voerde en zich soms teveel in de Calimero-rol plaatste. Bovendien nodigde de wijze van 

kritiek leveren niet altijd uit om daar veel mee te doen. 

Nochtans onderkent de SP dat de getalsmatige verhouding tussen coalitie en oppositie 

onevenredig was, hetgeen ook invloed op het debat had. 

 

7. Overige aandachtspunten 

De SP heeft nog enkelepunten, die wat haar betreft tijdens de (in)formatie nader aan de 

orde moeten komen:   

- De Wabo in relatie tot ontwikkelingen in het buitengebied. 

- Oplossing voor bedrijven op verkeerde locaties (onder meer Van Munster en Aa-dal). 

 

8. Tot slot 

De heer Van Loon schetst kort de verdere procedure. Hij zegt dat hij – na de gesprekken 

met de zeven partijen deze week – op dinsdag 10 april verslag uitbrengt. Hij informeert 

tevoren geen enkele partij over zijn advies en spreekt zich niet uit over het vervolg van het 

proces. Dat is aan de raad zelf. De SP is daarmee akkoord.  

De heer Van Loon dankt de vertegenwoordigers van de SP voor het prettige en 

constructieve gesprek en sluit hierna de bijeenkomst.  

 

 

Heesch, 4 april 2018. 

 

J. van den Oever, griffier 

 

 

 


